

第三屆法團校董會家長校董及替代家長校董選舉結果 (PTA_1920_03)

第三屆家長校董及替代家長校董選舉在家長們熱烈的支持下圓滿結束，我們感謝所有參與者的付出及貢獻。投票已於2019年10月4日上午8時30分至下午5時正於學校舉行；隨後於下午5時30分在006室進行點票，並由校長、家長代表和二位候選人代表見證下，所得結果如下：

候選人所得票數

候選人Candidates	所得票數 No of Ballots
① Ms. Sak Man Yi 石敏儀女士	123
② Mr. Akerele Oluyemi Benson	58
③ Mr. Deynu Joel	112

1 號候選人石敏儀女士獲得最高票數，當選法團校董會家長校董；**3** 號候選人 Deynu Joel 獲得第二高票數，當選法團校董會替代家長校董。

截至 2019 年 10 月 11 日下午 5 時正上訴期結束，學校沒有收到上訴申請，本會將向法團校董會提名獲選的家長，出任法團校董會的家長校董及替代家長校董。家長校董和替代家長校董的任期將於教育局完成註冊當日開始，至 2021 年 8 月 31 日止。他們將代表家長參與法團校董會會議，共同參與學校的管理和決策。

此致

貴家長

明愛屯門馬登基金中學家長教師會謹啟

二零一九年十月十四日

回條 (通告 PTA_1920_03)
(請於 2019 年 10 月 16 日交回貴子弟的班主任)

本人已知悉有關第三屆法團校董會家長校董選舉之結果。

學生姓名：_____ 班別：_____ 班號：_____

家長姓名：_____ 家長簽署：_____ 日期：_____

14 October 2019

The Result of Third election of Parent Manager and the Alternate Parent Manager for the Incorporated Management Committee (PTA 1920 03)

The election of the Third IMC Parent Manager and Alternate Manager concluded successfully at 5 p.m. on 4 October, 2019. Thank you for your support and participation. The vote counting was conducted on the same day at 5:30 p.m. in Rm 006 of the school with the Principal, representatives of Parents and two candidates as witness. The result are as follows:

No. of votes received by the candidates:

候選人Candidates	所得票數 No of Ballots
① Ms. Sak Man Yi 石敏儀女士	123
② Mr. Akerele Oluyemi Benson	58
③ Mr. Deynu Joel	112

Candidate No. 1 Ms. Sak Man Yi scored the highest numbers of votes. She will be nominated to be the IMC Parent Manager. Candidate No. 3 Mr. Deynu Joel scored the second highest. He will be nominated to be the IMC Alternate Parent Manager.

As at 5 p.m., 11 October 2019 no appeal application has been received, the results will be submitted to IMC. The office of Parent Manager and Alternative Parent Manager will come into effect upon registration with the EDB until 31 August 2021. These managers are going to represent the school parents in the IMC meeting for participating school management and decision-making.

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School
Parents and Teachers' Association

Reply Slip (PTA_1920_03)

(Please sign and return by 16 October to the class teacher.)

I have read and understood the content of the Third Parent Manager Election Result circular.

Name of the student : _____ Class : _____ Class No. : _____
Name of the parent : _____ Parent signature : _____ Date : _____